
  

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŘÍDÍCÍHO VÝBORU MAP II pro ORP Jičín 

 

Datum a čas konání: 15. 6. 2022 od 17:00 hodin 

Místo konání: učebna v 1. patře zámku, Valdštejnovo nám. 1, Jičín 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program: 

1. Zahájení, představení tématu setkání  

2. Aktualizace strategického rámce MAP pro projekty financované z IROP 2021+  

3. Schválení 3. průběžné sebehodnotící zprávy 

4. Vyhodnocení evaluačních dotazníků – informovanost a propagace a naplňování cílů projektu 

MAP II a cílů strategického rámce MAP II, plnění akčního plánu 2020/2021, evaluace fungování 

pracovních skupin 

5. Vyhodnocení dotazníku k rovným příležitostem 

6. Aktivity Otevřeno a vzdělávací akce za 1. pololetí 2022 

7. Informace k projektu MAP III 

8. Diskuse, podněty a připomínky  

9. Závěr 

 

1. Zahájení, představení tématu setkání 

Předsedkyně řídícího výboru Ing. K. Kalvodová přivítala členy ŘV. Mgr. K. Kabelková seznámila členy 

řídícího výboru s programem. Přivítala a představila předsedu Místní akční skupiny Otevřené zahrady 

Jičínska z. s. Ing. Radomíra Vališku. 

Zápisem byla pověřena Ing. Zuzana Vališková. 

 

2. Aktualizace strategického rámce MAP pro projekty financované z IROP 2021+ 

Mgr. K. Kabelková informovala o probíhajícím projektu MAP II – prodloužení do listopadu 2022, kdy 

se bude muset schvalovat závěrečná zpráva k ukončení projektu.  

Ing. Z. Vališková informovala o probíhající přípravě aktualizace strategického rámce MAP, kdy 

se ještě čeká na některé školy, které nemají aktualizovaný strategický rámec schválen svým 

zřizovatelem. Nejpozději do června by proběhlo online hlasování o této aktualizaci. 

Místostarosta Města Jičína Mgr. P. Hamáček požádal o zapracování tématu Montessori 

školství do akčního plánu, aby se bralo v potaz, že se právě řeší tato oblast vzdělávání. Kontaktní 

osobou pro komunikaci ohledně Montessori vzdělávání na Jičínsku je paní Stuchlíková z SPC Jičín. 

Mgr. K. Kabelková požádala o návrhy, jakým způsobem realizovat informativní setkání 

ke kvalitě vzdělávání s místními podniky, zastupiteli a dalšími aktéry, které je povinnou aktivitou 

projektu, tudíž musí být realizováno nejpozději do listopadu 2022. Padl návrh spojit to s přehlídkou 

škol, která probíhá vždy na podzim. Organizátorem je Krajská hospodářská komora 

Královéhradeckého kraje, jednatelství Jičín. 



  

 

Závěr: Oslovit Krajskou hospodářskou komoru Královéhradeckého kraje, jestli by se dalo 

informativní setkání spojit s akcí pořádanou na podzim, kdy se představují střední školy a 

zaměstnavatelé žákům. 

 

3. Schválení 3. průběžné sebehodnotící zprávy 

Z důvodu malého počtu členů řídícího výboru bylo dohodnuto, že 3. průběžná sebehodnotící zpráva 

bude odhlasována online, ve spojení s hlasováním o aktualizaci strategického rámce MAP, které by 

mělo proběhnout nejpozději do konce června 2022. 

 

4. Vyhodnocení evaluačních dotazníků – informovanost a propagace, naplňování cílů projektu 

MAP II a cílů strategického rámce MAP II, plnění akčního plánu 2020/2021, evaluace 

fungování pracovních skupin 

Ing. Z. Vališková stručně informovala o vyhodnocení dotazníků k informovanosti a propagaci, 

naplňování cíl projektu MAP II a cílů strategického rámce MAP II a evaluace fungování pracovních 

skupin. Co se týče vyhodnocení dotazníku týkajícího se plnění akčního plánu 2020/2021, tak ještě není 

dokončeno vyhodnocení, neboť dotazník vyplnilo pouze několik škol. 

Materiály byly členům řídícího výboru zaslány dopředu k seznámení. Pouze vyhodnocení 

evaluace fungování pracovních skupin jim bude ještě zasláno, neboť v době rozesílání materiálů 

nebylo vyhodnocení dokončeno. 

 

5. Vyhodnocení dotazníku k rovným příležitostem 

Ing. Z. Vališková stručně informovala o vyhodnocení dotazníků k rovným příležitostem. Materiály 

budou dodatečně zaslány členům řídícího výboru k podrobnějšímu seznámení, neboť v době 

rozesílání materiálů nebylo vyhodnocení dokončeno. 

 

6. Aktivity Otevřeno a vzdělávací akce za 1. pololetí 2022 

Členové řídícího výboru se seznámily s aktivitami Otevřeno a vzdělávacími akcemi za 1. pololetí a 

plánem akcí na 2. pololetí 2022. Další aktivity Otevřeno je možné ještě plánovat do října 2022. 

 

7. Informace k projektu MAP III 

Mgr. K. Kabelková seznámila členy řídícího výboru s informacemi k projektu MAP III. Žádost je podána 

a čeká se na její schválení po obsahové stránce. Zatím je alokace 1.699.000 Kč, ale čeká se 

na vyhodnocení žádosti, jestli nedojde ještě ke krácení částky. Jenom dvě školy v území se do projektu 

MAP III nezapojily. V rámci projektu MAP III by měla pokračovat aktivita Plánování ve školách – kdy 

se zapojují pravidelně koordinátoři plánování ve školách. Mělo by pokračovat setkávání stávajících 

pracovních skupin 4x ročně a Místní lídři 2x ročně. K nim přibydou 2 nové pracovní skupiny – PS 

Asistenti pedagoga a PS Výchovní poradci a metodici prevence, které se budou setkávat také 4x ročně. 

Ing. J. Jirásko chtěl vědět, jestli bude řídící výbor pro projekt MAP III stejný jako pro MAP II 

nebo jestli bude nový. Mgr. K. Kabelková sdělila, že se počítá přibližně se stejným složením, jako pro 

projekt MAP II, dle zájmu současných členů řídícího výboru MAP II. 

 



  

 

8. Diskuse, podněty a připomínky 

Mgr. K. Kabelková otevřela diskusi tématem FabLab. Zda se někdo účastnil otevřených dílen a byl se 

podívat v pojízdném kamionu FabLab Experience. Mgr. L. Vacková uvedla, že za K-klub se zúčastnil 1 

zástupce a nyní domlouvají spolupráci se střední průmyslovou školou, kdy by škola nabídla prostory 

– otevřené dílny a K-klub by zajistil personální stránku. Schůzku mají 28. 6. 2022. V K-klubu mají totiž 

3 skupiny zájemců o danou tématiku, ale nemají prostory. Proto se nabízí spolupráce právě se střední 

průmyslovou školou. 

Místostarosta Mgr. P. Hamáček zmínil nabídku společnosti Amavet, která nabízí stavebnice 

(zdarma vybavení) pro kroužky, ale podmínkou je, že se kroužek musí konat každý týden. Pan 

místostarosta předal telefonní kontakt na pana Medřického (602408418) pro kontaktování a zaslání 

konkrétní nabídky, která by se mohla rozeslat do škol přes MAP.   

Ing. K. Kalvodová požádala pan Ing. J. Jirásko o informování k fungování Středního článku 

a o předání aktuálních informací. Pan Ing. J. Jirásko stručně seznámil členy řídícího výboru s fungování 

Středního článku. V současné době se řešila institucionalizace speciálních pedagogů a školních 

psychologů, zkrácení přímé pedagogické činnosti, připravuje se velký individuální systémový projekt 

v částce 900 mil. Kč, kdy by střední články měly fungovat na krajské úrovni (vždy 1 koordinátor a 6 až 

7 metodiků na přímou podporu škol, 1 metodik pro 50 až 60 škol). Ale je to vše zatím pouze v jednání. 

Ve strategickém vládním dokumentu je vytvoření Středního článku MŠMT zapracováno, jakou formou 

to ve skutečnosti bude, je zatím v jednání. Zmínil také, že ve vybraném území (Semily, Svitavy) byla 

zahájena evaluace Středního článku po roce realizace pilotního projektu. Jako externí evaluátor byla 

vybrána ve výběrovém řízení Matematickofyzikální fakulta Univerzity Karlovy. Zmínil též informace o 

fungování podobného spojení jako je střední článek v Královéhradeckém kraji, a to konkrétně jako 

tzv. Okresní partnerství, které funguje ve Dvoře Králové, Vrchlabí a Trutnově. A na Kutnohorsku pak 

působí Eduzměna. 

 

9. Závěr 

Na závěr Ing. K. Kalvodová poděkovala za účast na dnešním jednání a popřála všem pohodovou 

dovolenou. Jednání řídícího výboru bylo ukončeno v 18:00 hodin. 

 

Zapsala: Ing. Zuzana Vališková 

 

 

Přílohy:  

- 3. sebehodnotící zpráva MAP II 

- Vyhodnocení – Dotazník MAP II – Informovanost a propagace  

- Vyhodnocení – ED naplňování cílů projektu MAP II a cílů Strategického rámce MAP II 

- Vyhodnocení – Dotazník evaluace fungování pracovních skupin 

- Vyhodnocení dotazníků k rovným příležitostem – MŠ 

- Vyhodnocení dotazníků k rovným příležitostem – ZŠ 

- Přehled uspořádaných aktivit Otevřeno za 1. pololetí 2022 

- Přehled uspořádaných vzdělávacích akcí za 1. pololetí 2022 


